
  IBK Östhammar styrelsemöte 
8 mars, 2021, kl 18:00 
Digitalt möte via Zoom 

 
 
 
Deltagare: Tobias Mattsson, Klas Persson, Tony Lindström, Camilla Rickardsson, Susanne 
Jansson, Charlotte Sjölander, Morgan Wahlberg, Ola Thorselius 
Frånvarande: Erik Andersson, Tobias Jansson  
 
 

1. Mötets öppnande  
Ordförande Klas Persson förklarade styrelsemötet öppnat. 
Till sekreterare valdes Tobias Mattsson. 
Till justerare valdes Ola Thorselius och Susanne Jansson 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna. 
 

3. Info från ordförande  
• Ordförande Klas informerade att han deltagit på förbundets ordförandemöte. Finns 

mer info om det på förbundets hemsida. 
 

• LOK-stöd-ansökan som skulle skett under februari höll på att missas. LOK-
stödansökan ska skickas in två gånger per år – i februari för höstsäsongen och i 
augusti för vårsäsongen.  
   Enligt konstituerande styrelsemötet är rollen vakant och vi i styrelsen har inte tillsatt 
den rollen. Styrelsen beslutar att Camilla  blir LOK-stödansvarig med stöd av Klas. 
 

• Jacob Wiberg (fd. styrelsemedlem) har inloggning för ett IBK Östhammar Facebook-
konto. Det är inget som används numera men Klas och Tobias  tar ansvar för att 
inloggningsuppgifter förvaras på ett säkert sätt. 
 

• Det fanns en artikel i UNT att kommunen skulle ha samråd med föreningar som 
nyttjar Frösåkershallen för att diskutera framtida behov. IBK har inte fått en inbjudan 
så Klas  kommer ta kontakt med Östhammars kommun för att säkerställa att IBK inte 
glöms bort. Morgan  är intresserad att representera IBK. 

 

4. Covid-19 
Frösåkershallen öppnade för träning igen tisdag 26 januari efter att ha varit stängt pga. 
ökade restriktioner från 18 december. 
 
Östhammars kommun har sagt nej till enstaka matcher/träningsmatcher tillsvidare. Seriespel 
är inställt tillsvidare. Säsongen är helt inställd för A-laget. 
  



5. Pantamera 
Pantamera-säckar som vi ställer bakom COOP blir tyvärr stulna innan Pantamera hinner 
hämta dem. Vid de tillfällena har Pantamera fram till nu varit snälla och betalat ut till IBK 
ändå men de har informerat oss att de från och med nu inte kommer betala för pant-säckar 
som inte hämtas upp av Pantamera. 
 
Pantamera är en viktig inkomstkälla för lagkassorna. Under perioden 11 sep 2019 till 28 feb 
2021 har vi fått in ca 30’000kr. Vi behöver antingen förvara säckarna innanför stängslet på 
COOP eller så behöver vi förvara säckarna på annan plats. Ska vi förvara dem på annan 
plats måste vi vänta tills vi har minst 20st säckar för att Pantamera ska göra en särskild 
upphämtning för oss. En full container på återvinningen innebär ca 12st säckar. 
 
Camilla  kommer ta kontakt med COOP för att se om vi kan förvara säckarna där. Om det 
inte går får vi fundera på alternativa sätt. 
 

6. Medlemmar 
Några medlemmar har inte betalt medlemsavgift och aktivitetsavgift. Påminnelse har skickats 
ut. 
 
Charlotte har noterat att det finns många personer i medlemsregistret som är inaktiva, som 
tidigare har tillhört ett lag men laget har upphört. Charlotte  kollar med Laget.se om de finns 
en funktion att arkivera medlemmar för att ha kvar medlemshistoriken så vi inte behöver 
radera tidigare medlemmar.   
 

7. Verksamhetsberättelser 
Tobias  kommer uppmana samtliga lag att skriva en verksamhetsberättelse inför årsmötet. 
Även om säsongen varit lågintensiv är det intressant att höra hur de olika lagen har tacklat 
pandemi-utmaningarna. 
 

8. Nästa styrelsemöte 
Måndag 19 april, 18:00. 
 

9. Övrigt 
Ledarmötena är inställda tillsvidare.  
Ledare uppmanas maila in sina frågor till: 
ibkosthammar@gmail.com 
  



10. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 
 
 
 
Vid protokollet 
 
______________________ 
Tobias Mattsson 
 
 
 
 
Justeras   Justeras 
 
_________________  _________________ 
Ola Thorselius  Susanne Jansson 
 
På grund av pandemin och att detta möte skedde digitalt kommer inga påskrifter av 
protokollet göras innan publicering på hemsida. 


